
Forvaltningsutvalget for 
ingeniørutdanningen FUI

Møte: FUI-møte 1 2022
Dato: 12.01.2022 12:00 - 14:00
Sted: Teams

: Velkommen (Beslutning)

Om saken Saksvedlegg
12:00
10 minutter

Saksbehandler:
Vilmar Æsøy

Referat og saksliste 20.12.21 FUI.pdf 2.0 Saksvedlegg

Beskrivelse:

FUI-leder ønsker velkommen. De nye FUI-medlemmene Henrik Ystanes Dolmen og Joakim 
Sander Løken presenterer seg til utvalget.

Godkjenning av møteinnkalling og møtereferat fra møtet 20.desember

Innmelding av saker under eventuelt

Referat:

FUI-leder ønsker velkommen til møtet. 

Ny studentrepresentant fra Trondheim, Henrik Ystanes Dolmenintroduserer seg selv og ser fram 
til å fortsette i utvalget.

01/2022: FUIs kvalitetsrapport (Beslutning)

Om saken Saksvedlegg
12:10
20 minutter

Saksbehandler:
Vilmar Æsøy

Førsteutkast FUIs kvalitetsrapport.pdf 2.0 Saksvedlegg

Beskrivelse:

Den 20.januar har FUI frist for levering av utvalgets kvalitetsrapport for 2021. 

På dette møtet framlegges det foreløpige utkastet for rapporten, basert på FUIs diskusjoner og 



fakultetenes egne kvalitetsmeldinger.

Spørsmål til FUI:

- Er det tilstrekkelig gjenklang mellom FUIs diskusjoner, fakultetenes meldinger, og utkastet til 
FUIs rapport?

- Er det viktigste kommet med, og er det tilstrekkelig klart og konkret?

- Kan rapporten godkjennes av FUI, med forbehold om at disse forbedringene gjøres?

Referat:

FUI-leder presenterer utkastet i sin helhet for medlemmeneog særlig de tre forslagene til 
prioriterte tiltak.

Viktige elementer fra debatten:

-         FUI må holde seg til de viktigste elementene irapporten. Forvaltningsutvalgene har nylig fått 
utvidet antall sider pårapporten fra en side til to, vi må bruke denne plassen for å fremme 
deviktigste sakene for FUI.

-         Det er viktig at vi er tydelig og ærlige irapporten, samtidig som at argumentene våre er logisk 
bygd opp.

-         Viktige temaer er:

o  FTS

o  Utdanningsledelse og administrative systemer

o  Multicampus

o  Næringslivskontakt

o  Arealer for studenter (undervisningsareal, lab,identitetsareal ol.)

-         Alle temaene trenger heller ikke være egnepunkter. FUI vil vise temaene som integrerte deler 
av hovedtema: kvalitet.

-         FUIs prosjekter er også viktige temaer forkvalitetsrapporten. Samtidig må FUI prioritere hva vi 
nevner, av hensyn tilsideantallsbegrensningen. Er det viktigere å fokusere på FUI-
programmeneskjernesaker, som multicampuskoordinering og areal i de ulike campusbyene?

Vedtak: Et andreutkast utarbeides og sendes ut til medlemmene, med frist for tilbakemelding 
18.01.22. Dette for å møte frist 20.01.22.



02/2022: Oppfølging: Star Tableu-tilgang til studieprogramledere (Beslutning)

Om saken Saksvedlegg
12:30
20 minutter

Saksbehandler:
Thea Harnes André
Ivar Pettersen

Beskrivelse:

FUI-sekretær holdt en kort gjennomgang av Star Tableu som vil gjøres åpent for alle 
studieprogramledere på forrige FUI-møte. Dette er for at SPL skal ha tilgang til relevant 
analysedata.

FUI ønsket en mer nøye gjennomgang og mer tid til diskusjon.

For denne saken er Ivar Pettersen invitert for å gi en gjennomgang av Star Tableu-sidene og 
svare på spørsmål. Har FUI-medlemmene allerede spørsmål fra sist møte klart, gjerne send disse 
til FUI-sekretær, som så videresender FUIs spørsmål til Pettersen.

Spørsmål til FUI:

- Er det behov for andre tall for analyse som SPL ikke får tilgang til gjennom Star Tableu?

Målet er å også presentere Star Tableu-sidene på dialogmøtet med studieprogramledelse 
18.01.22. 

Forslag til vedtak:

FUI-ledelsen tar dette videre til dialogmøte med studieprogramledelsen den 18.01.22, inkludert 
FUIs innspill.

Referat:

Star Tableu:

Ivar Pettersen holder en presentasjon av Star Tableu. RapportenePettersen presenterer er: 



Den offisielle studieprogramlederrapporten

Statistikk enkeltprogrammer:

Søkertall:

 

Gjennomstrømmingstabeller (denne har filter forforvaltningsutvalgene):

Viktige elementer fra presentasjonen:

-         På noen rapporter kan man skille på byer ogopptaksveier. Det har vært etterspurt å skille 
karaktersnitt på byer, det kanman.

-         Man kan også skille på forvaltningsutvalg, detteer for å kunne sammenligne seg på 
portefølje, for eksempel gjennomføringsgrad.

-         Studenter som tar overføring beholder startåretsitt fra sitt opprinnelige program.

Dataene kommer fra tre kilder: FS, samordnaopptak og snitt på vitnemål kommer fra den nasjonale 
vitnemålsdatabasen. Bevissthenter tall fra Star Tableu. Søkertallene skal være helt like for 
eksempel.Disse datakildene er rikere, for eksempel gruppering på semester.

03/2022: Data fra Studiebarometeret (Drøfting)

Om saken Saksvedlegg
12:50 Saksbehandler:



20 minutter Thea Harnes André
Ivar Pettersen

Beskrivelse:

FUI har fått tilgang på rådata fra Studiebarometeret. Takk til Avdeling for utdanningskvaltet for 
den tidlige tilgangen. Disse dokumentene er ikke frigitt, men er kun til internt bruk.

Ivar Pettersen blir også med på denne saken, og presenterer tall fra Studiebarometeret fra FUIs 
program. Han er også tilgjengelig for spørsmål.

Referat:

Saken utgår da dataene ikke var klare fra ekstern leveranse.

: Pause (Pause)

Om saken Saksvedlegg
13:10
5 minutter

Saksbehandler:

Beskrivelse:

Referat:

04/2022: FUI-møte med studieprogramledelsen (Drøfting)

Om saken Saksvedlegg
13:15
15 minutter

Saksbehandler:
Vilmar Æsøy

Beskrivelse:

18.01.22 har FUI sitt første møte med studieprogramledelsen etter at ny ledelse ble innsatt i 
august 2021.

Foreløpig sakslisteer:

- Innledning 



- Kort status fra hvert studieprogram (max 5 min)

- Fremtidens Teknologistudier (FTS)

- Forslag til revidert emnevegg (vedlagt notat)

- Analysemateriale for kvalitetsvurdering og programutvikling

- Eventuelt 

Spørsmål til FUI:

- Er det andre saker enn disse som bør være med på sakslisten?

- Andre innspill til sakslisten eller møtet for øvrig?

Referat:

Viktige elementer fra diskusjonen:

- FUI mener sakslisten inneholder viktige og gode saker, og har ingen saker å tilføre.

- Emneveggen er en stor og viktig sak og bør få tilstrekkelig med tid.

- Studieprogramledelsen har mange spørsmål, spesielt knyttet til emneveggen.

05/2022: Orienteringssaker (Orientering)

Om saken Saksvedlegg
13:30
10 minutter

Saksbehandler:
Vilmar Æsøy

Beskrivelse:



- FTS sin sluttrapport er levert. Vi avventer prorektors videre behandling av FTS-prosjektet og 
hvordan prosjektet skal kommuniseres videre i organisasjonen. Det er svært viktig at prosjektet 
kommuniseres på en fornuftig, inspirerende og riktig måte.

- Den nye teksten i forkrav til bacheloroppgave er vedtatt og sendt ut til alle i 
administrasjonsforum for ingeniørfag. Det arbeides med å oppdatere teksten på NTNU sine 
sider, forsinkelsen skyldes tilganger for å redigere NTNUs sider.

Referat:

06/2022: Eventuelt (Orientering)

Om saken Saksvedlegg
13:40
5 minutter

Saksbehandler:
Vilmar Æsøy

Beskrivelse:

Meldes inn i forkant av møtet, ved starten av møtet eller nå.

Referat:

Ingen eventueltsaker ble meldt.

: Evaluering (Drøfting)

Om saken Saksvedlegg
13:45
5 minutter

Saksbehandler:

Beskrivelse:

Et medlem evaluerer møtet.



Referat:

Evaluerer vektlegger at møtene bør flyttes til å følge en 15-overmodell for å passe med 
studenters forelesninger. 

Deltakere
Navn Rolle Status


